

MINUTES OF PROCEEDINGS

THURSDAY, NOVEMBER 19, 1987
(78)

[Text]

The Standing Senate Committee on Banking, Trade and Commerce met at 10:00 a.m. this day, the Chairman, the Honourable Senator Ian Sinclair, presiding.

Members of the Committee présent: The Honourable Senators Anderson, Cogger, Perrault, Roblin and Sinclair. (5)

In attendance: From the Library of Parliament, Research Branch: Mr. Basil Zafiriou, Senior Analyst; Mr. Anthony Chapman, Research Officer, Economics Division.

Also in attendance: The Official Reporters of the Senate.

Witness:

From the Canadian Council on Social Development:

Mr. Terrance Hunsley, Executive Director.

The Committee, in compliance with the Orders of Reference dated 26th May, 1987 and 23rd June, 1987, resumed consideration of the study on tax reform in Canada, or any matter relating thereto.

The witness from the Canadian Council on Social Development made a statement and answered questions.

It was—

Agreed, that the following be filed as an exhibit with the Clerk of the Committee:

“Brief on Tax Reform of the Canadian Council on Social Development—For a More Equitable Tax System” (30 pages—English—32 pages French) (Exhibit BTC-0000).

At 10:43 a.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

ATTEST:

Le greffier du Comité

Timothy Ross Wilson

Clerk of the Committee

PROCÈS-VERBAL

LE MARDI 19 NOVEMBRE 1987
(78)

[Traduction]

Le Comité sénatorial permanent des banques et du commerce se réunit aujourd'hui à 10 h 00 sous la présidence de l'honorable sénateur Ian Sinclair (président).

Membres du Comité présents: Les honorables sénateurs Anderson, Cogger, Perrault, Roblin et Sinclair. (5)

Également présents: De la Bibliothèque du Parlement, Service de recherche: M. Basil Zafiriou, analyste principal; M. Anthony Chapman, attaché de recherche, Division de l'économie.

Aussi présents: Les sténographes officiels du Sénat.

Témoïn:

Du Conseil canadien de développement social:

M. Terrance Hunsley, directeur exécutif.

Conformément à ses ordres de renvoi du 26 mai et du 23 juin 1987, le Comité reprend son étude de la réforme fiscale au Canada, ou de toute autre question s'y rattachant.

Le témoin du Conseil canadien de développement social fait une déclaration et répond aux questions.

Il est convenu—

Que le document suivant soit déposé comme pièce justificative auprès du greffier du Comité:

«Mémoire sur la réforme fiscale du Conseil canadien de développement social—Pour un système fiscal plus juste» (30 pages en anglais—32 pages en français) (pièce BTC-0000).

A 10 h 43, le Comité suspend ses travaux jusqu'à nouvelle convocation du président.

ATTESTÉ: